
Notulen vergadering van ´´Stichting Buurtmensen´´. 
 
Datum 2 juli 2019 
Plaats Astrid Thuis 
Tijd 19.00-21.00 uur 
Aanwezig  Richard v.d. Vegte, Ria Mulder en Astrid Roukema en Frans Weiland 
 
Voorzitter/  
NotulistAstrid Roukema 
 
Astrid opent de vergadering. 
 
1. Ingekomen post, factuur SVA en mail Ria. 

 
2. De notulen van mei zijn goedgekeurd. 
 

3. Er waren misverstanden over de koffieklets, deze zijn uitgepraat en we gaan door op de even 
weken om de 14 dagen. Ria zal contact opnemen met Alex om dit duidelijk op de website te 
krijgen. Tevens is er een afspraak gemaakt dat er besluiten in het bestuur worden genomen als er 
meer dan 50% van het bestuur aanwezig is. 

 

4. De BBQ voor de vrijwilligers zal 3 juli plaatsvinden. Na een rondje bellen en appen zijn wij met 12 
personen plus een aantal genodigden van de Gemeente. 

 

5. Busreis s’ Heerenloo gaat door 17 juli a.s. Wij gaan er van uit dat wij 35 personen incl. 
begeleiding van hen zullen krijgen plus onze eigen vrijwilligers wordt weer een mooi gevulde bus. 
Astrid zal een rondje via de app doen wie er als vrijwilligers mee willen. 

 

6. De boottocht van 12 juni jl. was zeer geslaagd. De bewoners van Sainte Marie hebben ondanks 
het slechte weer genoten. Alex had een mooi verhaal plus film op de Website geplaatst en er 
komt nog een artikel in de Zuidkrant. . Wij hebben een mooie donatie ontvangen van Sainte 
Marie en de Symfonie. 

 

7. Your Web, de maandelijkse kosten hiervoor waren erg verhoogd. Ria zal even uitzoeken hoe dit 
zit en kijken of de extra emailadressen zijn opgezegd. 

 

8. De naamwisseling van de ING is nog niet rond. Ria gaat informeren bij het Postkantoor wat we 
allemaal moeten doen. 

 

9. Factuur Bos en Weide voor het 1ste halfjaar wordt deze week verstuurd. 
 
10. Rondvraag 
Wie staan er als bestuursleden ingeschreven bij de KvK. Niet te zien bij de inschrijving. Astrid zal 

contact opnemen met Elly en Adrie of die zich zelf al hebben uitgeschreven? 

De laatste koffieklets voor de vakantie van het Buurthuis is 12 juli, we zullen dan een datum 

prikken waarbij we met de bewoners van Sainte Marie naar de markt gaan om een visje te eten. 

11. Volgende vergadering 3 september, mocht er tussentijds een reden zijn om bij elkaar te komen 

dan zullen wij dat doen. 



 

 

  


